

Mobvista

Mobvista Inc.

匯量科技有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)

(於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock code 股份代號：1860)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

21 May 2024

Dear Registered Shareholder(s),

Mobvista Inc. (the “Company”)

— **Notice of Publication of Supplemental Circular for Annual General Meeting**

The Company’s Supplemental Circular for Annual General Meeting (in both English and Chinese) (the “**Supplemental Circular**”) is available on the Company’s website at www.mobvista.com and the website of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (“**HKEX**”) at www.hkexnews.hk. You may access the Supplemental Circular by clicking “Investor Relations” on the home page of the Company’s website or by searching under “Listed Company Information” on the website of HKEXnews. Viewing of the above documents requires Adobe® Reader®.

If you wish to receive the printed version(s) of the Supplemental Circular, you may submit your request by email to ir@mobvista.com or by post at Board of Directors Office, 43th Floor, Tianying Plaza (East Tower) No. 222–3 Xingmin Road, Zhujiang New Town, Tianhe District, Guangzhou, Guangdong, PRC.

Should you have any queries relating to any of the above matters, please send an email to ir@mobvista.com.

By order of the Board
Mobvista Inc.
DUAN Wei
Chairman

各位登記股東：

匯量科技有限公司(「本公司」)

— **股東週年大會補充通函之發佈通知**

本公司的股東週年大會補充通函(英文及中文版本)(「**補充通函**」)均已於本公司網站www.mobvista.com及香港交易及結算所有限公司(「**香港交易所**」)網站www.hkexnews.hk登載。閣下可於本公司網站主頁點擊「投資者關係」一欄或在香港交易所披露易網站於「上市公司公告」項下搜尋，以瀏覽本次補充通函，以上文件須使用Adobe® Reader®瀏覽。

閣下如欲收取本次補充通函之印刷本，閣下可將相關要求電郵至ir@mobvista.com或郵遞至中國廣東省廣州市天河區珠江新城興民路222–3號天盈廣場東塔43樓董事會辦公室。

如對本信函內容有任何疑問，請電郵至ir@mobvista.com。

承董事會命
匯量科技有限公司
主席
段威

2024年5月21日